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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 215
Studier fra Universitetet i Kiel viser, at raps som efterafgrøde har et optag af kvælstof på 
omkring 2,5 gange den tilførte mængde kvælstof, hvorfor raps som efterafgrøde vil kunne 
indgå som en del af en strategi for nedbringelse af landbrugets udledning af kvælstof. Det 
kan hertil tilføjes, at raps inden for få år forventes at kunne bidrage i en bredere omstilling 
til mere plantebaseret protein til menneskeføde. Kan ministeren forklare, hvorfor raps ikke 
kan rubriceres som efterafgrøde til styrkelse af optag af kvælstof? Der henvises til artiklen 
”Optimizing N fertilization of winter oilseed rape”, K. Sieling og H. Kage, Institute of Crop 
Science and Plant Breeding, Christian-Albrechts-University Kiel, Germany, juni 2011.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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